



Date: 4 August, 2026

التاريخ: 4 أغسطس 2026 م

To: Chairman of the Board of Directors Jamjoom Fashion Trading Co. (Listed Joint Stock Co.)	إلى: رئيس مجلس الإدارة – شركة جمجوم فاشن للتجارة (شركة مساهمة مدرجة)
Subject: Recommendation of the Audit and Risk Committee (ARC) to the Board of Directors regarding the appointment of external auditors for the fiscal years 2027, 2028, and 2029.	الموضوع: توصية لجنة المراجعة والمخاطر إلى مجلس الإدارة بشأن تعيين مراجع الحسابات الخارجي للشركة للأعوام المالية 2027م، 2028م، و2029م.
In terms of the Capital Market Authority ("CMA") Corporate Governance Regulations in the Kingdom of Saudi Arabia, and the Audit and Risk Committee ("ARC") Charter of Jamjoom Fashion Trading Co., we, the ARC, are required to recommend to the Board of Directors the appointment of external auditors and determine their fees. Accordingly, the ARC, in conjunction with senior management, has reviewed and evaluated the proposals submitted by qualified external auditing firms endorsed by the CMA. This evaluation was conducted for the scope of performing the external audit and review of the Group's interim and annual consolidated financial statements (Quarter 1, Quarter 2, Quarter 3, and Annual) for the following fiscal years ending 30 Sept: - Fiscal Year 2027 - Fiscal Year 2028 - Fiscal Year 2029 Following a comprehensive technical and financial assessment of the proposals, and considering the professional standards and quality assurance services, the ARC finds that the proposals submitted by the following firms: - Baker Tilly Professional Services Company - Ernst & Young Professional Services (EY) - KPMG Professional Services (KPMG) are from accounting firms registered with the Capital Market Authority (CMA) and recognized as leading global institutions in accounting and auditing that adhere to the highest quality standards. Accordingly, the ARC recommends that the Board of Directors nominate Ernst & Young Professional Services (EY) for appointment as the Company's external auditor, for total fees of SAR 4.68 million (SAR 1.47m for 2027, SAR 1.56m for 2028, and SAR 1.65m for 2029) and submit this nomination to the General Assembly of Shareholders for approval for the periods specified above.	بموجب لوائح حوكمة الشركات الصادرة عن هيئة السوق المالية في المملكة العربية السعودية، وميثاق لجنة المراجعة والمخاطر لشركة جمجوم فاشن للتجارة، يتعين علينا نحن، لجنة المراجعة والمخاطر، تقديم توصية إلى مجلس الإدارة بشأن تعيين مراجع الحسابات الخارجي وتحديد أتعابهم. بناءً على ذلك، قامت لجنة المراجعة والمخاطر بالاشتراك مع الإدارة العليا، بمراجعة وتقييم العروض المقدمة من شركات المراجعة الخارجية المؤهلة والمعتمدة من قبل هيئة السوق المالية، وذلك للقيام بأعمال الفحص والمراجعة للقوائم المالية الأولية والسنوية الموحدة للمجموعة (الربع الأول، الربع الثاني، الربع الثالث، والقوائم السنوية) للأعوام المالية التالية المنتهية في: 30 سبتمبر: - للعام المالي 2027م - للعام المالي 2028م - للعام المالي 2029م وبعد دراسة وفحص العروض المقدمة من الناحيتين الفنية والمالية، وتقييم مستوى كفاءتها المهنية ومعايير ضمان الجودة لديها، تبين أن العروض المقدمة من الشركات التالية: 1. شركة بيكر تيلي للاستشارات المهنية 2. شركة إرنست ويونغ للخدمات المهنية (EY) 3. شركة كي بي إم جي للاستشارات المهنية (KPMG) هي لشركات محاسبة معتمدة لدى هيئة السوق المالية، وتُعد من المؤسسات العالمية الرائدة في مجال المحاسبة والمراجعة التي تطبق أعلى معايير الجودة. وبناءً على ما تقدّم، توصي لجنة المراجعة والمخاطر مجلس الإدارة بترشيح شركة "إرنست ويونغ للخدمات المهنية" (EY) للتعيين كمراجع حسابات خارجي للشركة لقاء أتعاب إجمالية قدرها 4.68 مليون ريال سعودي موزعة على الأعوام: (1.47 مليون لعام 2027م، 1.56 مليون لعام 2028م، و1.65 مليون لعام 2029م)، وعرض هذا الترشيح على الجمعية العامة للمساهمين للاعتماد للفترات المحددة أعلاه.
Summary of Proposed Fees:	بيان العروض المالية المستلمة:



Firm	Proposed Fees (SAR)	شركة المراجعة	الأتعاب المقترحة (ريال سعودي)
Baker Tilly Professional Services	SAR 790 K year 2027	شركة بيكر تيلي للاستشارات المهنية	790 ألف ريال سعودي م 2027
Baker Tilly Professional Services	SAR 825 K year 2028	شركة بيكر تيلي للاستشارات المهنية	825 ألف ريال سعودي م 2028
Baker Tilly Professional Services	SAR 860 K year 2029	شركة بيكر تيلي للاستشارات المهنية	860 ألف ريال سعودي م 2029
Ernst & Young Professional Services	SAR 1.47m year 2027	شركة إرنست ويونغ للخدمات المهنية	1.47 مليون ريال سعودي م 2027
Ernst & Young Professional Services	SAR 1.56m year 2028	شركة إرنست ويونغ للخدمات المهنية	1.56 مليون ريال سعودي م 2028
Ernst & Young Professional Services	SAR 1.65m year 2029	شركة إرنست ويونغ للخدمات المهنية	1.65 مليون ريال سعودي م 2029
KPMG Professional Services	SAR 1.323 m year 2027	شركة كي بي إم جي للاستشارات المهنية	1.323 مليون ريال سعودي م 2027
KPMG Professional Services	SAR 1.389 m year 2028	شركة كي بي إم جي للاستشارات المهنية	1.389 مليون ريال سعودي م 2028
KPMG Professional Services	SAR 1.459m year 2029	شركة كي بي إم جي للاستشارات المهنية	1.459 مليون ريال سعودي م 2029
Freddie Cloete Title: Chairman of the Audit and Risk Committee Signature:  Date:		فريدي كليوت الصفة: رئيس لجنة المراجعة والمخاطر التوقيع: التاريخ:	